
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens (SFF)styrelsemöte via Teams 
2023-02-12 

Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla Olander 
(ordinarie), Anneli Svensson (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Mattsson 
(ordinarie), Annika Klintberg (suppleant). Lars-Göran Linde (suppleant), Åsa Hugosson 
(suppleant), Maria Ahlin (suppleant), 
Ej närvarande: Pia Hermelin (suppleant), Anna Gehlin (ordinarie), 
 

§ 143 Mötet öppnas  
  
§ 144 Dagordning  
Dagordningen fastställdes enligt utsänt förslag som även delgavs på skärm.  
 
§ 145 Justeringsman 
Att välja Maria Ahlin till att justera dagens protokoll.  
Åsa Hugosson går in som ordinarie istället för Anna Gehlin. 
 
§ 146 Föregående protokoll  
Protokollen från 28/12–22 gicks igenom och godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 147 Rapport  
Sekreterare hade fått förfrågan från National biblioteket efter några stamböcker som 
saknades.  
Beslut: Att efterskänka de nummer som efterfrågades. Och justera antalet stamböcker i 
lagret.  
 
Annika Klintberg ansluter till mötet via telefon  
 
Kassören gick igenom resultatrapport för föregående verksamhetsår 2022.  
Föreningen gick med + 84 176 skr (Bilaga 1) 
 
Kassör delar årshjulet för 2023 och vi gick igenom det tillsammans. 
 
Revision kommer att genomföras den 17/2–2023. 
 
§ 148 Jordbruksv/SH  
Styrelsen har tagit del av uppdatering av reglerna angående ägarbyten  
Beslut: Att godkänna förändringarna och sända de till SH omgående (Bilaga 2) 
 
Vi har fått till oss att Ingemar och Inger Vendelstrand kommer att deltaga vid Eurohorse, 
Göteborg 23–26/2-2023 och visa upp fjordhästens fina egenskaper. 
 
§149 Kommitteer  
Lill-Blakken/redaktion. Nummer 1 med hingstkatalogen kommer att sändas till tryckeriet 
under kommande vecka.  
 



Redaktionen vill sända en uppmaning till våra medlemmar i lokalföreningarna att skicka in 
bilder och reportage, så att det finns material till kommande nummer.  
 
Medlemsansvarig uppmanar lokalföreningarna att uppdatera medlemslistorna direkt när det 
tillkommer nya medlemmar.  
 
 
Tävlingskommittén informerar att alla prestationsmedaljer är utsända till resp. 
lokalförening.  
Anmälningar till fjordcupen har börjat att komma in, rosetter är beställda. 
Ett pris kommer att lottas ut på alla startkort i Fjordcupen 2022. 
 
SM 2024/2025 Hallands Fjordhästklubb och Norra Skånes Fjordhästförening meddelar att de 
tillsammans arrangerar SM 2024 på Björbäck i Våxtorp. Lokalföreningarna skickar in en 
skrivelse om ansökan till nästa möte. 
 
Det har inkommit en för frågan från Hanna Roth om att ha med Working Eqution (WE) på 
våra SM tävlingar framöver. Vi börjar med att kontrollera på bland annat sociala medier hur 
många medlemmar som tävlar i detta. Det är mkt jobb innan det kan bli en SM gren, men 
tävlingskommittén ska börja titta på det.  
 
Diskuterades lite runt domarutbildning, hänsköts till nästa styrelsemöte. 
 
Avelsråd/kommitté. Har tittat över åldern på aktuella fjordhästdomare, och ser att det 
kommer att bli ett problem framöver då medelåldern börjar bli hög.  
 
Beslut: Att avelskommitteen skriver en skrivelse till SH om problematiken på åldern av aktiva 
domare.  
 
      - Stuteri/Namnkommitté Inget att rapportera. 

  
§ 150 
Nya regler för Förvärvningspris bordlades till nästa möte. 
  
Diplomgruppen: Kommer att insända ett förslag/ formulär på olika diplom färger till övriga 
styrelsen. 
 
§ 151 FHI  
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-

meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022 

Inget nytt att rapportera  
 
§ 152 Brunte  
Representanterna för SFF har skrivit en skrivelse om en önskan om att Brunte ser över 
reglerna för kostnader kring KBI, FKP då det ser väldigt olika ut på olika premieringsplatser. I 
övrigt inget nytt att rapportera  
 

https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022


§ 153 Agria  
Inget nytt att ta upp.   
 
 
  
§ 154 Årsmöte 2023  
Årsstämman den 2 april 2023 på Motell Vätterleden, Gränna. 
Sekreteraren skickar ut material till de anmälda ombuden samt inbjudan till alla pristagarna.  
Kallelse i Nr 1 2023 av Lill-Blakken och där ska även motionerna vara med. 
 
Ordförande för årsstämman är tillfrågad och det är Carl Olof Nilsson Öhrnell. 
 
Styrelsen utser sekreteraren Gunilla Olander till att föra årsstämmans protokoll. 
 
Verksamhetsberättelsen gicks igenom och godkändes av styrelsen. (Bilaga3) 
 
Motioner 1st motion från Gotlands fjordhästförening inkom redan förra året, men hänsköts 
till denna årsstämma då det förra året var många föreningar som inte hade rösträtt.  
Beslut: Styrelsen yrkar på bifall till motionen (Bilaga 4) 
 
En motion hade inkommit från Östergötlands fjordhästförening angående om att SFF tar ut 
extra porto för nya medlemmar efter april månad då de vill ha de nummer av Lill-Blakken 
som tidigare kommit ut under året. 
Beslut. Styrelsen rekommenderar att motionen avslås. Föreningen skickar fortfarande ut de 
2 senaste numren av Lill-Blakken kostnadsfritt, vill den nya medlemmen ha fler nummer 
bakåt i tiden, tas självkostnadspris ut, på grund av bland annat höga portokostnader. 
Styrelsen hänvisar till § 13 i SFFs stadgar.(Bilaga 5) 
 
Förärvningspris, det hade inkommit 5 ansökningar (en ströks då det redan utdelats) Samtliga 
ansökningar uppfyllde kraven.   
Beslut: att följande hästar Charlander 259, Höjgaards Joker 282, Björkhems Ässa-Mi 3434 
och Belona 3332 kommer att tilldelas förärvningspris som kommer att delas ut på 
årsstämman.  
 
Årets prestationshäst 2022 En ansökan från ägaren till Ny Vestergaards Joakim 24-05-1155 
hade inkommit. 
 
Beslut: Att tilldela Ny Vestergaards Joakim 24-05-1155 titeln Årets prestationshäst för sitt 
framgångsrika tävlande framförallt på EM. Priset kommer att delas ut på årsstämman  
 
Årets avelshäst 2022 Cecilia Evaldsson och Lars-Göran Linde lämnar tillfälligt mötet, då de 
har ett gemensamt intresse i en av ansökningarna.  
Beslut: Efter röstning så tilldelas Dextra Unik 3465 titeln årets avelshäst 2022 och priset 
kommer att delas ut på årsstämman  
 
Årets profil 2022: Tre stycken förslag/ nomineringar hade inkommit och det blev röstning.  



Beslut: Att tilldela Christina och Leif Engman priset årets profiler. Priset kommer att delas ut 
på årsstämman.  
 
Gunilla Olander lämnar mötet  
 
Medlemsavgift 2024 Styrelsen föreslår oförändrad, men det är årsstämman som beslutar.  
 
Avtackningar: Annerli Johansson har suttit 3 år i valberedningen. Det ska uppmärksammas 
med en blomma.  
 
§ 155 Övriga frågor  
Priser/ plaketter/diplom ska delas ut på årsstämman till de hingstar som blev nygodkända på 
hingstpremieringen.  
Förra årets Elitsto /hingst samt enl ovanstående beslut se under § 148 i texten ovan.  
Beslut: Annika Klintberg inhandlar 9 st tallrikar som även ska graveras   
4st till förärvningsprishästarna, 1st till årets avelshäst 1st till årets prestationshäst  
1st till årets profiler.  Samt 2 st till Hingstpremieringarna i Norge och Danmark 2023. 
 
Beslut: Övrigt till årsstämman Cecilia Evaldsson inhandlar blommor och Stefan Sahlin ordnar 
med diplomen  
 
§156 Övriga frågor.  
Vi har uppmärksammat att Morgan Johnsson fyller 70 år  
Beslut: Cecilia Evaldsson skickar en bukett blommor från föreningen.  
 
En förfrågan om att ha ett klädföretag att kunna beställa föreningskläder ifrån. Vi låter PR-
kommitteen se över denna möjlighet.  
Två övriga frågor bordlades till nästa styrelsemöte  
 
§157 Nästa styrelsemöte blir den 21/3-23 kl 17.30 via teams. Ordförande skickar ut 
dagordning och länk några dagar innan.  
 
§158 Ordförande tackade för ett bra möte och avslutade mötet.  
 
  
 
 
Vid protokollet  
  
  
 
Gunilla Olander/Lars-Göran Linde  Stefan Sahlin  Maria Ahlin 
Sekreterare        Ordförande  Justerare 


